



**MR. ABDULAZIZ ABDULLAH AL GHURAIR**

With over 30 years of experience in banking and finance, H.E. Abdul Aziz Abdulla Al Ghurair has been a Board member of the Bank for over 25 years and was appointed as Chairman of Mashreqbank in 2019. He holds an Honors' Degree in Industrial Engineering from the California Polytechnic State University.

**السيد عبد العزيز عبد الله الغرير**

ويحظى سعادة السيد عبد العزيز الغرير بخبرة تزيد عن 30 عاماً في مجال الخدمات المصرفية والمالية. يشغل عبد العزيز عبد الله الغرير منصب عضو مجلس إدارة البنك منذ أكثر من 25 عاماً. وهو حاصل على درجة الشرف في الهندسة الصناعية من جامعة ولاية كاليفورنيا بوليتكنيك. تم تعيين السيد/ عبد العزيز الغرير رئيساً لمجلس الإدارة في بنك المشرق في عام 2019 .

**BOARD MEMBERSHIP**

- Chairman -Oman Insurance PJSC
- Chairman - Dubai Chamber of Commerce & Industry
- Chairman - UAE Banks Federation
- Governing Council Member - Global Muslim Philanthropy Fund for Children in partnership with UNICEF and Islamic Development Bank
- Chairman - Abdul Aziz Al Ghurair Refugee Education Fund
- Chairman – Masafi LLC
- Chairman of Abdullah Al Ghurair Education Foundation
- Emeritus Chairman and Board member of Family Business Council-Gulf
- Vice Chairman - Al Ghurair Holding Limited
- Vice Chairman - Al Ghurair Investment Co. LLC

**عضوية مجالس الإدارة**

- رئيس مجلس إدارة شركة عمان للتأمين ش.م.ع
- رئيس مجلس إدارة غرفة تجارة وصناعة دبي
- رئيس مجلس إدارة اتحاد مصارف الإمارات
- عضو مجلس الإدارة - الصندوق الخيري الإسلامي العالمي للأطفال بالشراكة مع اليونيسيف والبنك الإسلامي للتنمية
- رئيس مجلس إدارة صندوق عبد العزيز الغرير لتعليم اللاجئين
- رئيس مجلس الإدارة – مسافي ذ.م.م
- رئيس مجلس إدارة مؤسسة عبد الله الغرير التعليمية
- رئيس فخري وعضو مجلس إدارة مجلس الشركات العائلية - الخليج
- نائب رئيس مجلس الإدارة - شركة الغرير القابضة المحدودة
- نائب رئيس مجلس إدارة شركة الغرير للاستثمار ذ.م.م



**MR. ALI RASHID LOOTAH**

السيد علي راشد لوتاه

Mr. Ali Rashid Ahmed Lootah is a businessman and a civil engineering graduate from Clarkson University in the United States. Mr. lootah was appointed to Mashreq's Board of directors in 1996.

تم تعيين السيد علي راشد لوتاه في مجلس إدارة المشرق عام 1996 . وهو رجل أعمال وخريج هندسة مدنية من جامعة كلاركسون في الولايات المتحدة.

**BOARD MEMBERSHIP**

- Vice Chairman - Oman Insurance Co.
- Chairman - Osool Finance Company PJSC.
- Vice Chairman - Mashreq Al Islami Finance Company PJSC

**عضوية مجالس الإدارة**

- نائب رئيس مجلس الإدارة - شركة عمان للتأمين.
- رئيس مجلس إدارة شركة أصول للتمويل ش.م.ع.
- نائب رئيس مجلس إدارة شركة المشرق الإسلامي للتمويل ش.م.ع



**MR. RASHED SAIF SAEED AL JARWAN AL SHAMSI**

السيد راشد سيف سعيد الجروان الشامسي

Mr. Rashed Saif Saeed Al Jarwan Al Shamsi has over 40 years of experience in the oil & gas industry and holds a B.Sc. degree in petroleum and natural gas engineering from the Pennsylvania State University, USA. Mr. Al Jarwan was appointed to Mashreq's Board of Directors in 2013.

يتمتع السيد الجروان بخبرة تزيد عن 40 عاما في صناعة النفط والغاز ويحمل درجة البكالوريوس. حاصل على درجة البكالوريوس في هندسة البترول والغاز الطبيعي من جامعة ولاية بنسلفانيا بالولايات المتحدة الأمريكية.

تم تعيين السيد راشد سيف الجروان في مجلس إدارة بنك المشرق في عام 2013

**عضوية مجالس الإدارة**

#### **BOARD MEMBERSHIP**

- Vice Chairman - Dana Gas PJSC
- Board Member - Oman Insurance Co. PJSC
- Board Member - Al Ghurair Holding Ltd
- Board Member - Emirates General Petroleum Corporation (Emarat)

- نائب رئيس مجلس الإدارة - شركة دانة غاز ش.م.ع
- عضو مجلس إدارة - شركة عمان للتأمين ش.م.ع
- عضو مجلس إدارة - الغرير القابضة المحدودة
- عضو مجلس إدارة - مؤسسة الإمارات العامة للبترول (امارات)



#### **MR. JOHN IOSSIFIDIS**

#### **السيد جون ايوسيفيدس**

Mr. John Iossifidis was appointed to Mashreq's Board of Directors in 2021. Mr. Iossifidis is a highly respected, award-winning executive with over thirty-five years of financial sector experience, leading large multinational and regional institutions across the Middle East and Asia Pacific and holds an MBA from Monash University, Australia. Mr. Iossifidis formerly served as the CEO of Noor Bank and currently holds serves as the Group CEO of Al Ghurair Investment LLC.

تم تعيين السيد جون إيوسيفيدس في مجلس إدارة بنك المشرق في عام 2021. السيد إيوسيفيدس هو مدير تنفيذي يحظى باحترام كبير وحائز على جوائز ويتمتع بخبرة تزيد عن خمسة وثلاثين عاماً في القطاع المالي، حيث يقود مؤسسات كبيرة متعددة الجنسيات والإقليمية في جميع أنحاء الشرق الأوسط وآسيا والمحيط الهادئ. وحاصل على ماجستير إدارة الأعمال من جامعة موناش بأستراليا. شغل السيد إيوسيفيدس سابقاً منصب الرئيس التنفيذي لنور بنك ويشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة الغرير للاستثمار ذ.م.ع.

#### **عضوية مجالس الإدارة**

- مدير مستقل أول - شركة (هيلينك بنك) العامة المحدودة في قبرص

#### **BOARD MEMBERSHIP**

- Senior Independent Director - Hellenic Bank Public Company Ltd in Cyprus



**MR. RASHED SAIF AHMED AL GHURAIR**

**السيد راشد سيف أحمد الغرير**

تم تعيين السيد راشد سيف أحمد الغرير في مجلس إدارة بنك المشرق في عام 2013. Mr. Rashed Saif Ahmed Al Ghurair was appointed to Mashreq's Board of Directors in 2013.

**BOARD MEMBERSHIP**

**عضوية مجالس الإدارة**

- Chairman - National Cement Company PJSC
  - Chairman - Taghleef Industries (LLC)
  - Managing Director - Al Jazeera Petrochemicals
  - Board Member - The Initial Badger
  - Board Member - Saif Al Ghurair Investment
  - Board Member - Al Ghurair Iron and Steel AGIS
  - Board Member - Gulf Clouds (for aluminum) GulEx
  - Board Member - Taweelah Aluminum Company, TALEX
  - Board Member - Arab Packaging Company
  - Board Member - Atheer Real Estate Company
- رئيس مجلس إدارة شركة الأسمنت الوطنية ش.م.ع
  - رئيس مجلس الإدارة - شركة تغليف للصناعات ذ.م.م
  - العضو المنتدب - شركة الجزيرة للبتر وكيمويات
  - عضو مجلس الإدارة - الغرير الأولى
  - عضو مجلس إدارة - سيف الغرير للاستثمار
  - عضو مجلس إدارة - شركة الغرير للحديد والصلب AGIS
  - عضو مجلس إدارة - شركة غيوم الخليج للألمنيوم GulEx
  - عضو مجلس إدارة - شركة الطويلة للألمنيوم TALEX
  - عضو مجلس إدارة - الشركة العربية للتغليف
  - عضو مجلس إدارة - شركة أثير العقارية



**MR. SAEED SAIF AL GHURAIR**

Mr. Saeed Saif Al Ghurair was appointed to Mashreq's Board of Directors in 2021 and holds a degree in Mechanical Engineering from Northeastern, Boston, USA. He is the Chairman of Board Nomination and Compensation Committee at Mashreq Bank. Mr. Saeed also holds the position of CEO of Al Ghurair Commodities.

**BOARD MEMBERSHIP**

- Board Member - Al Ghurair Group LLC
- Board Member - Al Ghurair First
- Board member - Dubai Chambers of Commerce
- Board member - Taghleef Industries

**السيد سعيد سيف الغرير**

تم تعيين السيد سعيد سيف الغرير في مجلس إدارة المشرق عام 2021 ، وهو حاصل على شهادة في الهندسة الميكانيكية من جامعة نورث إيسترن في بوسطن بالولايات المتحدة الأمريكية. وهو رئيس لجنة الترشيحات والتعويضات في بنك المشرق. يشغل السيد سعيد أيضا منصب الرئيس التنفيذي لشركة الغرير للسلع.

**عضوية مجالس الإدارة**

- عضو مجلس إدارة - مجموعة الغرير ذ.م.م
- عضو مجلس إدارة - الغرير الأولى
- عضو مجلس إدارة - غرف تجارة دبي
- عضو مجلس إدارة - شركة تغليف للصناعات



**MR. IYAD MALAS**

**السيد اياد ملص**

Mr. Iyad Malas was appointed to Mashreq's Board of Directors in 2021. He is a seasoned executive with over 30 years of experience in various senior roles, spanning many countries and industries, including real estate, retail, leisure & entertainment, financial services, and investments and holds an MBA from George Washington University, USA. Mr. Malas formerly served as the CEO of Majid Al Futtaim Holding and holds the current position of CEO of Al Ghurair First Group LLC.

تم تعيين السيد اياد ملص في مجلس إدارة بنك المشرق في عام 2021 . وهو مدير تنفيذي متمرس يتمتع بخبرة تزيد عن 30 عاما في العديد من المناصب العليا في العديد من البلدان والصناعات، بما في ذلك العقارات وتجارة التجزئة والترفيه والخدمات المالية والصناعات و الاستثمارات ويحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة جورج واشنطن بالولايات المتحدة الأمريكية. شغل السيد ملص سابقا منصب الرئيس التنفيذي لشركة ماجد الفطيم القابضة ويشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة الغرير الأولى ذ.م.م.

**BOARD MEMBERSHIPS**

- Board Member - National Cement Company PJSC
- Board Member – Tim Hortons Middle East

**عضوية مجالس الإدارة**

- عضو مجلس إدارة - شركة الأسمنت الوطنية ش.م.ع
- عضو مجلس إدارة - تيم هورتنز الشرق الأوسط



**MRS. MARIAM GHOBASH**

**السيدة/مريم غباش**

Mrs. Mariam Ghobash has more than 15 years of experience in banking and investment. She was the Director – Global Special Situations Department in Abu Dhabi Investment Council and held many board memberships previously in Al Hilal Bank, National Bank of Abu Dhabi, Al Dar Properties, and was the Vice Chairman of Abu Dhabi Investment Council. Mrs. Ghobash holds a Bachelor of Science in Economics from The Wharton School, University of Pennsylvania, and has completed the General Management Program from Harvard Business School in Boston.

تتمتع السيدة مريم غباش بأكثر من 15 عاما من الخبرة في مجال الخدمات المصرفية والاستثمارية حيث شغلت منصب مدير إدارة الحالات الخاصة العالمية في مجلس أبوظبي للاستثمار وشغلت العديد من عضويات مجالس الإدارة سابقا في شتى القطاعات حيث كانت في السابق عضو مجلس إدارة في مصرف الهلال وبنك أبوظبي الوطني وشركة الدار العقارية وشغلت منصب نائب رئيس مجلس إدارة مجلس أبوظبي للاستثمار. السيدة مريم غباش حاصلة على بكالوريوس العلوم في الاقتصاد من كلية وارتنون بجامعة بنسلفانيا، وأكملت برنامج الإدارة العامة من كلية هارفارد للأعمال في بوسطن.

**BOARD MEMBERSHIPS**

- Board Member – Etisalat
- Board Member – Emirates Development Bank
- Board Member – Adnoc Distribution Co.
- Board Member – Gulf Capital

**عضوية مجالس الإدارة**

- عضو مجلس الإدارة – اتصالات
- عضو مجلس إدارة مصرف الإمارات للتتمية
- عضو مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع
- عضو مجلس إدارة – جلف كابيتال



**MR. AHMAD AL KHALLAFI**

**السيد/ أحمد الخلافي**

Ahmad Alkhallafi is the Managing Director of Hewlett Packard Enterprise for UAE and Africa and has held senior positions at the Emirates Post Group and was part of the team that launched Emirates Integrated Telecommunications Company “du”. Ahmad holds a Bachelor of Engineering from Khalifa University in Communication Engineering and is an alumni of the prestigious Sheikh Mohammed bin Rashid Program for Leadership Development.

أحمد الخلافي هو العضو المنتدب لشركة هيوليت باكارد إنتربرايز في الإمارات العربية المتحدة وأفريقيا، وقد شغل مناصب عليا في مجموعة بريد الإمارات سابقاً، وقد كان جزءاً من الفريق الذي أطلق شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة "دو". أحمد حاصل على بكالوريوس الهندسة من جامعة خليفة في هندسة الاتصالات، وهو خريج برنامج الشيخ محمد بن راشد المرموق لإعداد القادة.

**BOARD MEMBERSHIPS**

**عضوية مجالس الإدارة**

- Board Member for Dubai International Chamber

- عضو مجلس إدارة غرفة دبي العالمية